
INSTALLATION INSTRUCTIONS - MINI BULLET  SHEET 1 OF 2

SAVE THESE INSTRUCTIONS

WARNING! Fixtures must be grounded and installed in accordance with the National Electrical Code and all local codes.  Failure to do so may increase 
the RISK OF PERSONAL INJURY, PROPERTY DAMAGE, FIRE AND DEATH.  Install and use so fixture failures do not cause a hazard and use only in 
environments for which the product is specifically marked.

WARNING! This product contains chemicals known to the State of California to cause cancer, birth defects, and/or other reproductive harm. Thoroughly 
wash hands after installing, handling, cleaning, or otherwise touching this product.

WARNING! Dangerous voltage exists within the unit and all precautions usually observed in handling high voltage equipment should be observed when 
replacing light engine or otherwise servicing luminares. Disregarding this warning could result in electrical shock and possible injury to the individual 
installing or servicing this equipment. Installation and servicing should be done by qualified personnel.

CAUTION! Follow ALL luminaire recommendations, product markings, instructions, restrictions and warnings regarding luminaire operation and burning 
position. Luminaire label shows electrical and environmental requirements and restrictions.

NOTE! This luminare is designed for outdoor lighting applications with ambient temperatures not exceeding 40°C (104°F).

All electrical work must be done by a qualified electrician.

Turn off electric power to all affected circuits and allow to cool before installation or servicing.

A regularly scheduled maintenance program should be established to retain optimum light output and reduce heat retention. Dusting with a soft, clean, 
dry cloth is normally sufficient for the optical system. Any accumulation of dust or dirt should be removed regularly.

Carefully read these instructions before installing product.  If you do not understand these instructions, before starting any work, contact your Lighting 
distributor or lightingtechsupport@currentlighting.com or (864) 678-1000

Give instructions to facility owner/manager for future reference.

READ THOROUGHLY BEFORE INSTALLATION

• Turn off power to electrical connections.
• Wiring must be performed by a qualified electrician.

Make electrical connections according to the local and National
Electrical Codes.
Remove fixture from packaging along with hardware bag.
There are three wires coming out of this fixture:

       Black Wire - Line Voltage
       White Wire - Neutral
       Green Wire - Ground

•

•
•

Connect these wires to the supply wires using the wire nuts provided
in the hardware bag.

Thread fixture onto electrical box using the 1/2 threads on
knuckle (Item 1 in Fig. 1).
Tighten the fixture down using an adjustable wrench (Item 2 Fig. 1).
Point the fixture to the desired direction, then tighten the lock screw

(Item 3 in Fig. 1). (Do not rotate the fixture past the limits specified on
the fixture, to prevent twisting wires).

•

•
•
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Mounting The Fixture (See Fig. 1)
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SAVE THESE INSTRUCTIONS

Removing Fixture Arm and Mounting Fixture on Stake (See Fig. 2 and Fig. 3)
• Turn off power to electrical connections.
• Completely loosen lock nut (Item 1, Fig. 2) to remove threaded arm from fixture.
• Thread the wires out of fixture into ground stake, and secure the fixture onto
ground stake by 1/2 thread(Item 1, Fig. 3).

• Cut the wire to the appropriate length and connect wires by wiring diagram.
• Stake fixture into the ground, aim the fixture to desired direction(Fig. 4).

Fig. 2

Fig. 3 Fig. 4
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Fig. 6

MOUNTING NOTE: IF A JUNCTION BOX IS NOT USED, IT IS RECOMMENDED THAT THE MOUNTING PLATE IS ATTACHED TO 
A NON-COMBUSTIBLE MOUNTING SURFACE. AVOID DRILLING CLOSE TO LIVE WIRES AND MAKE SURE THAT THERE IS 
AT LEAST 1/2" CLEARANCE. THIS FIXTURE IS INTENDED FOR MOUNTING ON WEATHERPROOF JUNCTION BOX WITH 
PROVIDED GASKET. AFTER INSTALLATION, USE SILICONE SEALANT TO CREATE A WEATHERPROOF SEAL BETWEEN 
THE MOUNTING SURFACE AND THE BASE OF THE FIXTURE.

NOTE: This equipment has been tested and found to comply with the limits for a Class A digital device, pursuant to part 15 of the FCC 
Rules. These limits are designed to provide reasonable protection against harmful interference when the equipment is operated in a 
commercial environment. This equipment generates, uses, and can radiate radio frequency energy and, if not installed and used in 
accordance with the instruction manual, may cause harmful interference to radio communications. Operation of this equipment in a 
residential area is likely to cause harmful interference in which case the user will be required to correct the interference at his own 
expense.
Any changes or modifications not expressly approved by the party responsible for compliance could void the user's authority to operate 
this equipment.

Fig. 5

OPTION: INSTRUCTIONS FOR CCT & WATTAGE ADJUSTMENT

• Step 1: Unscrew the 3/4 plug.
• Step 2: Adjust the integrated switch for CCT and wattage to the desired setting. (Fig 6)
• Step 3: Replace and tighten the 3/4 plug again. 

OPTION: INSTRUCTIONS FOR RGBW ADJUSTMENT

• Step 1: Unscrew the 3/4 plug.
• Step 2: Adjust the integrated switch for RGBW to the desired setting. (Fig 5)
• Step 3: Tighten the 3/4  plug again. 
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CONSERVEZ CES INSTRUCTIONS

AVERTISSEMENT! Les luminaires doivent être mis à la terre et installés conformément au Code national de l'électricité et à tous les codes locaux. 
Ne pas le faire pourrait augmenter le RISQUE DE BLESSURES CORPORELLES, DE DOMMAGES MATÉRIELS, D'INCENDIE ET DE MORT. 
Installer et utiliser de manière à ce que les pannes de luminaires ne causent pas de danger et utiliser uniquement dans environnements pour lesquels 
le produit est spécifiquement marqué.

AVERTISSEMENT! Ce produit contient des produits chimiques reconnus par l'État de Californie comme provoquant le cancer, des malformations 
congénitales et/ou d'autres problèmes de reproduction. Laves-vous soigneusementr les mains après avoir installé, manipulé, nettoyé ou touché ce 
produit.

AVERTISSEMENT! Une tension dangereuse existe à l'intérieur de l'unité et toutes les précautions habituellement observées lors de la manipulation 
d'équipements à haute tension doivent être respectées lorsque remplacer le moteur d'éclairage ou entretenir autrement les luminaires. Le non-respect 
de cet avertissement pourrait entraîner un choc électrique et des blessures corporelles. l'installation ou l'entretien de cet équipement. L'installation 
et l'entretien doivent être effectués par du personnel qualifié.

PRUDENCE! Suivez TOUTES les recommandations relatives aux luminaires, les marquages   des produits, les instructions, les restrictions et les 
avertissements concernant le fonctionnement et la positionnement du luminaire. L’étiquette du luminaire indique les exigences et restrictions 
électriques et environnementales.

NOTE! Ce luminaire est conçu pour les applications d'éclairage extérieur avec des températures ambiantes ne dépassant pas 40°C (104°F).

Tous les travaux électriques doivent être effectués par un électricien qualifié.

Coupez l'alimentation électrique de tous les circuits concernés et laissez-les refroidir avant l'installation ou l'entretien.

Un programme d'entretein régulièrement programmé un programme d’entretien doit être établi pour conserver un rendement lumineux optimal et 
réduire la rétention de chaleur. Épousseter avec un chiffon doux et propre.Un chiffon sec suffit normalement pour le système optique. Toute 
accumulation de poussière ou de saleté doit être éliminée régulièrement.

Lisez attentivement ces instructions avant d'installer le produit. Si vous ne comprenez pas ces instructions, avant de commencer tout travail, contactez 
votre Lighting distributeur ou Lightingtechsupport@currentlighting.com ou (864) 678-1000

Donner des instructions au propriétaire/gestionnaire de l’installation pour référence future.

A LIRE ATTENTIVEMENT AVANT L'INSTALLATION

Montage du luminaire (voir Fig. 1)

• Coupez l’alimentation des connexions électriques.
• Le câblage doit être effectué par un électricien qualifié.
 Effectuer les branchements électriques selon les réglementations
 locales et nationales Codes électriques.
Retirez le luminaire de son emballage avec le sac de matériel.
Trois fils sortent de ce luminaire:

       Fil Noir - Tension de ligne
       Fil Blanc - Neutre
       Fil Vert - La Terre

•

•
•

Connectez ces fils aux fils d’alimentation à l’aide des écrous fournis
dans le sac de matériel.

Filetage sur boîte électrique à l’aide des 1/2 filetages sur la mâchoire
(article 1 de la figure 1).
Serrer l’appareil à l’aide d’une clé réglable (article 2 Fig. 1).
Diriger le montage dans la direction désirée, puis serrer la vis de 
verrouillage (Point 3 de la figure 1). (ne pas faire tourner le montage au-delà 
des limites spécifiées sur le montage, pour éviter que les fils ne se tordent).

•

•
•
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CONSERVEZ CES INSTRUCTIONS
Retrait du bras de montage et du montage sur le piquet (voir Fig. 2 et Fig. 3)

• Coupez l’alimentation des connexions électriques.
• Desserrer complètement l’écrou de verrouillage (article 1, Fig. 2) pour enlever

le bras fileté du montage.
• Enfiler les fils du montage dans le piquet de terre et fixer le montage sur le piquet
de terre par 1/2 filetage (article 1, Fig. 3).
• Coupez le fil à la longueur appropriée et connectez les fils par schéma de câblage.
• Piquer le montage dans le sol, viser le montage dans la direction désirée (Fig. 4).

NOTE de montage: si la boîte de jonction n’est pas utilisée, il est recommandé que la plaque de montage soit fixée à une 
SURFACE de montage non combustable. Évitez de percer près des fils sous tension et assurez-vous qu’il y a au moins 1/2" 
de dégagement.Ce montage est destiné à être monté sur une boîte de jonction étanche avec joint fourni. Après l’installation, 
utilisez un scellant SILICONE pour créer un joint étanche entre la SURFACE de montage et la BASE de l’appareil.

NOTE: cet équipement a été testé et jugé conforme aux limites pour un appareil numérique de classe a, conformément à la partie 15 des 
règles de la FCC. Ces limites sont conçues pour fournir une protection raisonnable contre les interférences nuisibles lorsque l’équipement 
est utilisé dans un environnement commercial. Cet équipement génère, utilise et peut émettre de l’énergie de radiofréquence et, s’il n’est 
pas installé et utilisé conformément au manuel d’instructions, il peut causer des interférences nuisibles aux communications radio. Le 
fonctionnement de cet équipement dans une zone résidentielle est susceptible de provoquer des interférences nuisibles, auquel cas 
l’utilisateur sera tenu de corriger ces interférences à ses propres frais.Toute modification ou modification non expressément approuvée par 
la partie responsable de la conformité pourrait annuler l’autorisation de l’utilisateur d’utiliser cet équipement.

OPTION : INSTRUCTIONS POUR LE RÉGLAGE RGBW

• Étape 1 : Dévissez le bouchon 3/4.
• Étape 2 : Réglez le commutateur intégré pour RGBW sur le réglage souhaité. (Fig. 5)
• Étape 3 : Remettez en place et serrez le bouchon 3/4.
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Fig. 6

Fig. 5

OPTION: INSTRUCTIONS POUR LE RÉGLAGE DU CCT ET DE LA PUISSANCE

• Étape 1 : Dévissez le bouchon 3/4.
• Étape 2 : Ajustez le commutateur intégré pour le CCT et la puissance au réglage souhaité. (Fig 6)
• Étape 3 : Remplacez et serrez le bouchon 3/4.
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